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en gaf een kort verslag van de gebeurtenissen. Tevens kondigde Samkalden 
aan dat verschillende instanties onderzoek zouden verrichten. In de eerste 
plaats zou de recherche, onder verantwoordelijkheid van het Openbaar 
Ministerie onderzoek doen. Daarnaast zou in het kader van een nieuwe 
hinderwetvergunning onderzoek worden verricht. Bij dit onderzoek zouden 
vele diensten (bijvoorbeeld de politie, de brandweer, de GGD en de afdeling 
Hinderwet) betrokken zijn. 

Het college stelde een maand na de ramp voor een ad hoc commissie uit 
de raad en onder voorzitterschap van de burgemeester in te stellen. Een 
dergelijke commissie zou beter in staat zijn de onderlinge samenhang van 
de vele facetten te bewaken. 29

Na de ramp was het nodige te doen over de hinderwetvergunning. Mar
bon kon zes jaar draaien bij de gratie van de overtuiging dat het een veilig 
bedrijf was.30 De vergunning bleek zelfs precies op de ochtend van de ramp
definitief te zijn bekrachtigd. De PvdA-kamerleden Dankert en Schaefer 
stelden de regering vragen over de hinderwetprocedure en de mogelijkheid 
om deze procedures te herzien. Rijk, provincies en gemeenten dienden meer 
mogelijkheden te krijgen milieuhygiënische en veiligheids-eisen af te dwin
gen.31 


